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Jaarverslag 2021 van de afdeling Den Helder van de PCOB. 
 
Voorwoord van de voorzitter 
Hoewel het begrip “positief” inmiddels een nogal twijfelachtig negatieve lading heeft gekregen, wil ik 
tegen de gewoonte in dit voorwoord beginnen met een terugblik op een hele echte positieve afsluiting 
van het jaar 2021. Ik heb het natuurlijk over onze Kerstviering op 14 december. Nog net voor de 
lockdown hebben we mogen genieten van een mooie viering met zang, muziek, verhalen en gedichten 
in een veilige opstelling op 1,5 meter van elkaar in de Vredeskerk. 
Het was het 2e jaar op rij dat coronamaatregelen ervoor zorgden dat veel activiteiten weer niet door 
konden gaan. 
Toch bleven we telkens weer zoeken naar mogelijkheden om leuke, gezellige, interessante of creatieve 
activiteiten te organiseren. 
In dit jaarverslag leest u hoe en waar ons dat is gelukt. Maar eerst wil ik nog wel even van de 
gelegenheid gebruik maken om al onze vrijwilligers te complimenteren met hun nooit aflatende inzet 
in het zo moeilijke achter ons liggende jaar. 
Daardoor heb ik er ook alle vertrouwen in dat het weer goed komt en we elkaar spoedig weer gaan 
ontmoeten. 
 
Jan van der Velde, voorzitter 
 
Bestuurssamenstelling.  
In 2020 bestond het bestuur uit: dhr. W. Bouw, mevr. A. Huiberts, mevr. A. Leemans, dhr. J.A. van 
Schijndel (penningmeester), dhr. C. van der Spek, dhr. J. Stam (secretaris), dhr. J. van der Velde 
(voorzitter), mevr. F.J. van der Zee. Mevr. G. de Ruijter, jarenlang een zeer actief lid van het bestuur is 
helaas aan het begin van 2021 overleden. Wij denken met dankbaarheid aan haar terug. 
Aan het einde van het jaar meldde zich mevr. E. Braaf die vanaf 2022 het bestuur komt versterken met 
als terrein van actie de themamiddagen. 
 
Bestuursvergaderingen.  
Het bestuur heeft dit jaar zes keer vergaderd, flink wat minder dan te doen gebruikelijk. Natuurlijk 
ten gevolge van de coronacrises. De vergaderingen werden alle gehouden in de Vredeskerk, waarbij 
behoorlijk afstand werd gehouden. 
De jaarvergadering kon door de omstandigheden niet in maart plaats vinden, maar gelukkig (nog net) 
wel op 17 november. 
 
Leden  
Het aantal leden is dit jaar met 29 afgenomen. Aan het begin van het jaar telden we 645 leden, aan het 
eind 616. 
In 2021 

- hebben we 22 nieuwe leden mogen verwelkomen;  

- hebben 18 leden bedankt; 

- zijn 33 leden overleden;  

- zijn 12 leden verhuisd binnen de gemeente zonder opzegging. 
 
Het aantal beëindigingen van het lidmaatschap is hiermee 51, waar 22 nieuwe aanmeldingen 
tegenover staan. 
 
Op 31 december was de verdeling van het aantal leden over de wijken als volgt:  
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Centrum:    160 
Nieuw Den Helder:  122 
De Schooten:    227 
Julianadorp:     103 
Buiten Den Helder:   4 
 
Het verloop van het ledental is als volgt over de wijken verdeeld: 
Centrum:    -2 
Nieuw Den Helder:  -3  
De Schooten:    -16  
Julianadorp:     -8 
Buiten Den Helder:   0 
 
Het aantal van 616 leden op 31 december bestond uit 338 individuele leden en 139 paren. 
 
Per 31 december was de gemiddelde leeftijd van alle leden 78,7 jaar. De leeftijd die het meest 
voorkomt, de modus, was 77 jaar. De mediaan was 79,0 , hetgeen wil zeggen dat de helft van het aantal 
leden jonger is dan 79,0.  
 
Lief en leed.  
De hoop dat er dit jaar weer op de oude manier bezoeken konden worden afgelegd is helaas niet 
uitgekomen. Toch hebben de dames van de bezoekcommissie, voor zover het verantwoord was en in 
overleg met de te bezoeken leden, hun werk kunnen doen.  
Er werden bezoeken afgelegd bij verschillende verjaardagen. 15 echtparen vierden hun 
huwelijksjubileum en kregen ook een bezoek. Als een bezoek niet mogelijk was, werd er op een andere 
manier aandacht aan besteed. 
 
Reflexief.  
Gelukkig kon ons ledenblad gewoon doorgaan en werden onze leden goed geïnformeerd. I.v.m. ziekte 
van mevr. Huiberts, de redacteur, heeft dhr. Ellermeijer tijdelijk haar taken overgenomen en kon het 
ledenblad gewoon doorgaan. Inmiddels is alles weer bij het oude. Na het maken van het ledenblad 
controleert mevr. Nelis de lay-out en dhr. v.d. Velde controleert de spelling en grammatica. 
 
Belastinghulp. 
We hebben gelukkig weer al onze vaste klanten kunnen helpen met het doen van aangifte. 
Voorzichtigheid was echter geboden. Daarom zijn we niet bij iedereen thuis gekomen, maar hebben 
we onze klanten ook geholpen door de gegevens telefonisch te controleren. Verder hebben we bij 
enkele leden die zelf de aangifte hadden ingevuld, op hun verzoek de aangifte gecontroleerd. 
 
Thuisadministratie / Advies en administratieve hulp 
De commissie Thuisadministratie werd omgedoopt tot de commissie Advies en Administratieve Hulp.  
De oorspronkelijke commissie was jarenlang het terrein van Mevr. G. de Ruijter. Maar door het 
overlijden kwam hier een einde aan. De nieuwe commissie wordt gevormd door dezelfde personen die 
ook hulp bieden bij de belastingaangiftes. 
 
Commissie reizen en excursies  
Het is al juni als de reiscommissie de eerste vergadering heeft. We staan stil bij het overlijden van Mevr. 
De Ruijter. Wat missen we haar nu al en hoe moeilijk is het dat we door corona geen afscheid van haar 
hebben kunnen nemen. We kunnen haar niet beter eren dan door verder te gaan met het organiseren 
van reizen en excursies en haar naam nog vaak te noemen. En dat zullen we zeker doen.  
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Zij verzorgde de financiën van de reiscommissie en in overleg met dhr. van Schijndel, onze 
penningmeester, werd dit aan hem overgedragen. 
Eerder in het jaar hebben we mevr. M. Straates benaderd met de vraag of zij lid wilde worden van de 
reiscommissie. Nadat zij een keer de vergadering had bijgewoond, werd zij lid. Later in het jaar heeft 
ook mevr. L. Tienstra een aantal vergaderingen bijgewoond en per 1 januari 2022 sluit ook zij zich bij 
ons aan. 
In oktober bleek het mogelijk een dagreis te organiseren. De reis ging naar ’t Westdorp en de Dekselse 
Pannetjes. Het werd een prachtige dag waar alle deelnemers erg van hebben genoten. Vanwege de 
onzekerheid over de coronaontwikkelingen hebben we nagedacht over het organiseren van andere 
activiteiten. We besloten een high tea te organiseren en in december een middag kerststukjes te gaan 
maken, wel of niet onder leiding van een bloemist. De high tea werd gerealiseerd op 28 september. De 
beheerder van de Vredeskerk die iedereen kent als Betsie, verzorgde de high tea met behulp van de 
reiscommissie. Kopjes en schoteltjes werden verzameld en aangevuld met glaswerk en etagères, het 
zag er schitterend uit! De zangeres Evelien van Leeuwen was uitgenodigd om de middag muzikaal te 
ondersteunen en het werd een doorslaand succes. Kerststukjes maken met een bloemist werd 
ontzettend duur dus zijn we als commissie zelf aan de slag gegaan. Voorbeelden werden gezocht en de 
benodigde materialen aangeschaft. De voorzitter, dhr. v.d. Velde, kwam een handje helpen en het 
werd een gezellige middag waar we op 1,5 meter afstand de mooiste kerststukjes gemaakt hebben. 
Dit gaan we zeker nog een keer doen.  
In november zijn we gestart met het maken van het programma voor 2022 in de hoop dat het dan weer 
mogelijk is een dagje op stap te gaan. 
 
Themamiddagen  
Er konden in 2021 helaas maar weinig themamiddagen doorgaan. Tegen het eind van het jaar zijn we 
voorzichtig weer gestart. Het was fijn dat mevr. Leemans het team (tijdelijk) kwam versterken. Ook 
heeft mevr. E. Braaf als nieuwe kandidaat zich aangesloten bij de themacommissie. Mevr. M. van 
Amerongen heeft zich i.v.m. familieomstandigheden teruggetrokken.  
Er is ook weer een planning gemaakt voor het volgend jaar. 
 
Bingo 
Op 21 juni kon voor het eerst weer een Bingo worden georganiseerd. Mondkapjes, en handen 
ontsmetten, het was allemaal mogelijk in de kleine kerkzaal waar voldoende ruimte was om de 1,5 
meter afstand te houden. We waren er al een beetje aan gewend want ook in 2020 werd de bingo hier 
gehouden! Er werd, nu we elkaar zolang niet hadden gezien, ook op afstand druk bijgepraat. 
Gedurende de rest van 2021 zijn alle bingomiddagen doorgegaan. In november konden we weer naar 
zaal 3-4.  Gelukkig was er steeds een goede opkomst. 
 
Sjoelen ”Laat ons maar Schuiven” 
Het sjoelen in de Draaikolk op de dinsdagmiddag heeft helaas een hele tijd stilgelegen. In Juni was er 
pas de eerste sjoelmiddag. Daarna konden we, ondanks de beperkingen, een half jaartje doorgaan. 
Maar in november was er weer een volledige lockdown en moest de horeca weer helemaal op slot. 
Nu maar hopen dat het in het nieuwe jaar weer open mogen gaan en de gezellige sjoelmiddagen 
eenmaal in de maand weer kunnen plaatsvinden. Het zijn altijd hele gezellige middagen en er wordt 
iedere keer naar uitgekeken. Of er nog beperkingen zijn, zullen we moeten afwachten. De middagen 
zijn hoe dan ook erg belangrijk voor de sociale contacten.  De data worden steeds in de Reflexief 
vermeld en staan ook op de website van de PCOB. 
 
Wandelclub “Weer of geen Weer”  
Aan het begin van het jaar was het niet mogelijk met de hele groep te wandelen. Daarom hebben we, 
geheel volgens de regels, steeds met 2 personen gewandeld. Dat werd goed opgepakt. In juli kon weer 
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in groepjes worden gewandeld zij het met de nodige onderlinge afstand. De twee vaccinatieprikken 
waren inmiddels wel door de meeste ontvangen en met de QR Code was het weer mogelijk om ergens 
koffie te drinken. De groep was toen snel weer aardig op sterkte.  
Helaas kwam er in november weer een lockdown en mochten we zelfs niet meer met 2 personen 
wandelen. Alle sociale contacten tijdens het koffiedrinken, konden niet doorgaan, omdat de hele 
horeca op slot ging. 
We hopen dat we de laatste virusvariant, de omikron, onder de knie zullen krijgen door de boosterprik 
die al door veel mensen is ontvangen. Houdt U vooral de website van de PCOB in de gaten voor de 
nodige informatie en iedere maand de Reflexief. 
 
Ontmoetingslunch 
In 2021 was het niet mogelijk een ontmoetingslunch te organiseren. 
 
Kerstviering 
Het was even spannend of er een kerstviering zou kunnen plaats vinden. Gelukkig was dat op 14 
december net aan het geval. Het aantal bezoekers was uiteraard een stuk minder, maar het werd toch 
een mooie en ingetogen viering. Medewerking werd verleend door de zangeressen Evelien van 
Leeuwen, Melanie Uijleman en de fluitiste Margriet Noë en uiteraard alle bestuursleden. 
 
Vrijwillige Ouderen Adviseurs (VOA’S) 
Er waren in dit jaar geregeld vragen over de WMO. Klachten over de wachttijden, de slechte 
bereikbaarheid en vragen over de indicatie. Er is een aantal keer geprobeerd te bemiddelen maar het 
werd snel duidelijk dat die lange wachttijd er gewoon is. De enige uitleg was dat er hard aan wordt 
gewerkt. Telefonische indicaties kunnen een verkeerd beeld geven over de situatie waarin iemand zich 
bevindt. Een herindicatie kan dan duidelijkheid brengen, alleen word je dan weer op de wachtlijst 
gezet. 
De bereikbaarheid is inmiddels verbeterd!  
De LSBO heeft in het overleg met de wethouder aangegeven dat er klachten zijn over de wachttijden 
voor indicaties. 
 
LSBO  
De belastingkampanje is ondanks de coronaproblemen goed verlopen. 
Na de nodige voorbereiding bleek toch de 55+ Beurs niet door te kunnen gaan. 
Op 18 oktober is er een overleg geweest met wethouder Mevr. Biersteker en mevr. van Dorsselaer 
(teammanager zorg). Daarbij kwam aan de orde: de problematiek rond de levering en reparatie van 
rolstoelen, de wachttijden bij de WMO, de Sociale Wijkteams en de visie op het wonen van senioren. 
In 2022 zijn er Gemeenteraadsverkiezingen en op 10 februari 2022 organiseert de LSBO een middag 
waar politieke partijen hun beleid t.a.v. senioren uiteen mogen zetten waarna het publiek de 
gelegenheid krijgt vragen te stellen. De LSBO vraagt via een aantal speerpunten aandacht voor wonen 
en de oplopende kosten van levensonderhoud en zorg. Met name de WMO baart ons zorgen. Het lukt 
maar niet om de wachtlijsten weg te werken! De speerpunten worden aan de partijen gemeld zodat 
die meegenomen kunnen worden in hun partijprogramma. 
 
Hulpdienst.   
Een luisterend oor en soms een telefonisch advies helpt, maar als het niet voldoende is zijn er nog 
(maar) een paar vrijwilligers die de problemen proberen te verhelpen. Helaas kon niet aan alle 
verzoeken worden voldaan. Tuinonderhoud bijvoorbeeld die veel meer tijd zou vragen dan twee uur, 
hoewel er niet op een half uurtje meer of minder wordt gekeken. Of bijvoorbeeld het snoeien van grote 
bomen. Sommige dingen is voor een vrijwilliger teveel. Desondanks is er dit jaar nog aardig wat 
gesnoeid. Vooral het knippen van heggen en buskesstruiken was erg in trek.  
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Diverse andere klussen zijn ook uitgevoerd, van het instellen van de telefoon tot het afstellen van 
televisie en andere elektronische apparatuur. Maar ook klemmende deuren, brievenbussen, omzetten 
van koelkastdeuren het in elkaar zetten van kastjes en fitnesapparaat kwam enz. kwamen voor. Diverse 
keren zijn luxaflex, vitrages en gordijnen weggehaald of weer opgehangen. Al met al was het een jaar 
waar wij elkaar hebben kunnen helpen. Helaas neemt het aantal vrijwilligers bij deze dienst nogal af. 
Mocht u daarom nog wat tijd over hebben om onze leden te helpen, laat het weten. 
 
PCOB-autodienst.   
In 2021 is er weer zo nu en dan gereden. Maar de vraag naar deze dienst is niet groot. 
 
PCOB-computerhulp.   
In totaal is er door 27 personen één keer of vaker hulp ingeroepen. Daarbij is 39 keer een bezoek 
gebracht en 18 keer per telefoon (deels met op afstand overnemen van de pc) of per e-mail een 
oplossing gevonden of advies gegeven.  
Aan deze hulpvragen is in totaal circa 78 uur besteed. 
Voor de meeste vragen is een oplossing gevonden; bij enkele vragen is er advies gegeven voor een 
mogelijk vervolg of was een oplossing niet mogelijk. 
 
Bezorgdienst 
De Reflexief en het magazine zijn het hele jaar door uit blijven komen. En ondanks alle beperkingen is 
de bezorging zonder onderbreking doorgegaan. 
 
Website 
De website heeft in het verslagjaar geen stevige veranderingen ondergaan. Alleen bij de fotoseries is 
er het nodige veranderd. Het bladeren door de foto’s is sterk verbeterd en de grootte van de 
afbeeldingen is enigszins aan te passen aan het apparaat (device) waarop wordt gewerkt. 
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Financieel jaarverslag 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

2020 2021 2020 2021

Liquide middelen: Eigen Vermogen 18.939,78€     18.400,57€     

Kas 3,82€             1,87€            Voorzieningen 5.368,53€       5.368,53€       

2.935,00€     2.350,84€    -€                 53,40€             

22.006,99€  22.009,19€  372,50€           347,50€           

559,47€        559,47€        1.328,39€       1.246,48€       

768,92€        687,01€        265,00€           265,00€           

-€               30,00€          

43,10€          

26.274,20€  25.681,48€  26.274,20€     25.681,48€     

Resultaat Begroting Resultaat Begroting

2021 2022 2021 2022

KOSTEN: OPBRENGSTEN:

Afdracht PCOB 13.107,00€  12.515,00€  Contributies 17.842,50€     17.090,00€     

1.225,94€     1.300,00€    266,40€           200,00€           

Zaalhuur 1.076,25€     1.260,00€    Overige inkomsten 2,20€               -€                 

-€               -€              900,00€           800,00€           

Nieuwsbrieven 2.195,12€     2.300,00€    

Voorlichting/PR 482,55€        350,00€        539,21€           960,00€           

Administratiekosten 121,36€        125,00€        

Algemene kosten -€               -€              

1.109,59€     1.000,00€    

232,50€        200,00€        

-€              

19.550,31€  19.050,00€  19.550,31€     19.050,00€     

Negatief Resultaat

Advertenties

       B A L A N S   P E R   3 1   D E C E M B E R  2 0 2 1

Ledenbijeenkomsten

Vergaderkosten

Vorderingen

Vooruit bet. Bedragen

Rabo-rek.courant.

Rabo spaarrekening

Oninbare bedragen

Lief en Leed

B E  G R O T I N G    2 0 2 2

Kortl. Schulden

Vooruitontv. bedr.

Voorz. Reiscomm.

     R E S U L T A T E N R E K E N I N G      2 0 2 1      en 

Rabo- Reiscommissie

Voorziening BingoRabo-Reiscomm.Spaar

Giften/donaties


